
 

 Προς: Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

κ.ΤΣΙΑΡΑ Κωνσταντίνο

ΘΕΜΑ:  «Προτεραιότητα για την εξόφληση των εργαζομένων σε ότι αφορά στο προϊόν των 
εκκαθαρίσεων των ΕΑΣ»

Κύριε Υπουργέ,

Σε διαδικασίες εκκαθάρισης, ο στόχος είναι να 
κύριο λόγο. Για τις περιπτώσεις εκκαθάρισης αγροτικών συνεταιρισμών υπήρχε ο νόμος 2810 του 
2000, με τον οποίο δινόταν προτεραιότητα στην εξόφληση των εργαζομένων σε ότι αφορά στο 
προϊόν των εκκαθαρίσεων.

Με το νόμο 4384 του 2016 που ψηφίστηκε από την κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ
αυτή  ανακλήθηκε και οι εργαζόμενοι δεν έχουν πλέον τη δυνατότητα να εξοφληθούν για τα 
δεδουλευμένα και τις αποζημιώσεις από συνεταιρισμούς που τέθηκαν σε εκκαθάριση.

Η άνιση
θεσμικού πλαισίου προκειμένου να δοθεί προτεραιότητα στους εργαζόμενους για την εξόφληση 
τους ή να μην υπάρχει αναδρομική ισχύς στα προβλεπόμενα των νόμων 4384 του 2016 και 5
του 2024.

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός

1. 

 

Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

κ.ΤΣΙΑΡΑ Κωνσταντίνο
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Κύριε Υπουργέ, 

Σε διαδικασίες εκκαθάρισης, ο στόχος είναι να 
κύριο λόγο. Για τις περιπτώσεις εκκαθάρισης αγροτικών συνεταιρισμών υπήρχε ο νόμος 2810 του 
2000, με τον οποίο δινόταν προτεραιότητα στην εξόφληση των εργαζομένων σε ότι αφορά στο 
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αυτή  ανακλήθηκε και οι εργαζόμενοι δεν έχουν πλέον τη δυνατότητα να εξοφληθούν για τα 
δεδουλευμένα και τις αποζημιώσεις από συνεταιρισμούς που τέθηκαν σε εκκαθάριση.

Η άνιση και άδικη αυτή αντιμετώπιση πρέπει να αποκατασταθεί με τροποποίηση του ισχύοντος 
θεσμικού πλαισίου προκειμένου να δοθεί προτεραιότητα στους εργαζόμενους για την εξόφληση 
τους ή να μην υπάρχει αναδρομική ισχύς στα προβλεπόμενα των νόμων 4384 του 2016 και 5
του 2024. 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός

 Με ποιο τρόπο προτίθεται να αντιμετωπίσει το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί;
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τους ή να μην υπάρχει αναδρομική ισχύς στα προβλεπόμενα των νόμων 4384 του 2016 και 5136 

Με ποιο τρόπο προτίθεται να αντιμετωπίσει το πρόβλημα που έχει δημιουργηθεί; 
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